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Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Κ. Σκρέκα 

ΘΕΜΑ: «Προστασία και ασφάλεια του υδροβιότοπου Ναυπλίου – Νέας 

Κίου 

Στο παραλιακό μέτωπο μεταξύ Ναυπλίου και Νέας Κίου υπάρχει ένας από 

τους σημαντικότερους υδροβιοτόπους της Ανατολικής Πελοποννήσου που 

εκτείνεται σε μήκος περίπου 5 χλμ από την κωμόπολη της Νέας Κίου μέχρι το λιμάνι 

του Ναυπλίου. 

Ο υδροβιότοπος  αποτελεί καταφύγιο για δεκάδες είδη ενδημικών αλλά και  

μεταναστευτικών πτηνών. Στην ευρύτερη περιοχή έχουν παρατηρηθεί περισσότερα 

από 180 είδη πουλιών σύμφωνα με την Ελληνική Ορνιθολογική Εταιρεία.  

Δυστυχώς, ο υδροβιότοπος  δεν  διέπεται από κάποιο νομικό  καθεστώς προστασίας 

παρά  μόνο ένα τμήμα του διαθέτει νομικό πλαίσιο προστασίας βάσει του ΦΕΚ 

396/Δ/8-6-99 (άρθρο 3, παρ.Ζ) ως Ζ.Ο.Ε.  

Στις 10 Δεκεμβρίου του 2021 ο Υφ. Περιβάλλοντος και Ενέργειας Γιώργος 

Αμυράς επισκέφθηκε την Αργολίδα και τον υδροβιότοπο και ανέφερε πως θα 

δρομολογηθούν όλες οι απαραίτητες ενέργειες  ώστε να προστατευθεί και να γίνει 

επισκέψιμος. Συγκεκριμμένα δήλωσε: «Θα ετοιμάσουμε σχέδιο για το πως θα 

καθαρίσουμε, θα διαφυλάξουμε, θα αναδείξουμε αυτά τα οικοσυστήματα που είναι 

πάρα πολύ σημαντικά, θα βάλουμε ορνιθοπαρατηρητήρια, θα μελετήσουμε να 

δούμε που μπορούμε να βάλουμε περιπατητικές διαδρομές, όπου μπορούμε και 

ποδηλατόδρομο και να προσελκύσουμε τουρίστες απ’ όλη την Ελλάδα και το 

εξωτερικό». 

Όμως έχουν περάσει ήδη τέσσερις μήνες και ουδεμία ενέργεια έχει γίνει για 

την προστασία και την ανάδειξη  του υδροβιότοπου. Ο υδροβιότοπος παραμένει 

απροστάτευτος, χωρίς καμία επιτήρηση και χωρίς έστω την απαιτούμενη σήμανση.  

Αποτέλεσμα του γεγονότος αυτού, όπως διαβάζουμε και σε δημοσιεύματα του 

τοπικού τύπου, είναι να δέχεται πολλές εξωγενείς παρεμβάσεις,  όπως η παράνομη 

βόσκηση που θέτει σε κίνδυνο τις φωλιές των πτηνών στην περιοχή και την χλωρίδα 

του υδροβιότοπου.  

Αποκορύφωμα της έλλειψης προστασίας είναι το περιστατικό που συνέβη 

την Δευτέρα 04/04/2022, από το οποίο είδαν το φως της δημοσιότητας 

φωτογραφίες που δείχνουν παράνομη εναπόθεση σε σημείο του υδροβιότοπου  

μεγάλης ποσότητας  αστικών λυμάτων με έντονη δυσοσμία.  
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Επειδή τα λόγια και οι υποσχέσεις δεν αρκούν για  να προστατεύσουν τον 

υδροβιότοπο και το γενικότερο πολύ σημαντικό οικοσύστημα  της περιοχής, που 

σήμερα βρίσκεται εκτεθειμένο και απροστάτευτο σε κάθε είδους εξωγενή 

παρέμβαση,  

 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός:  

 

- Σε ποιες άμεσες ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε ώστε να εξασφαλιστεί η 

ασφάλεια και η προστασία της περιοχής του υδροβιότοπου και του 

οικοσυστήματος γενικότερα της περιοχής του Ναυπλίου, έναντι των 

εξωγενών παρεμβάσεων που θέτουν σε κίνδυνο την βιωσιμότητα της 

πανίδας και της χλωρίδας και οδηγούν σε ανεξέλεγκτες περιβαλλοντικές 

καταστροφές όπως αυτή που σημειώθηκε την Δευτέρα 04/04/2022;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Ανδρέας Πουλάς 




